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Vragen van het lid Oskam (CDA) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over het bericht «Politie omzeilt regels met miljoenenorders: Dure apparatuur 
op dubieuze wijze besteld» (ingezonden 18 september 2014). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht: «Politie omzeilt regels met miljoenen-
orders: Dure apparatuur op dubieuze wijze besteld»?1 

Vraag 2
Is het waar dat 10.000 walkietalkies en achthonderd mobilofoons in gebruik 
bij de politie zo versleten waren dat er acuut gevaar dreigde voor agenten? 
Zo ja, acht u in een dergelijke situatie een aanbestedingsprocedure conform 
de geldende regels te zeer tijdrovend? 

Vraag 3
Was u op de hoogte van de bedoelde orders voor communicatieapparatuur? 

Vraag 4
Was u op de hoogte van de procedure die is gevolgd bij de bedoelde orders 
voor communicatieapparatuur? 

Vraag 5
Is het waar dat de gesignaleerde problemen met walkietalkies en mobilo-
foons dezelfde zijn die al in 2011 bij de brandweer werden geconstateerd? Zo 
ja, was de nationale politie op de hoogte van deze problemen? 

Vraag 6
Hoe kan naar uw mening het beeld zijn ontstaan dat de korpsleiding van de 
nationale politie aan u een onjuiste voorstelling van zaken heeft gegeven? 

Vraag 7
Is het waar dat uit de evaluatie blijkt dat het inkopen van alle voertuigen en 
het ombouwen ervan door de firma Pon concurrenten niet lijkt te hebben 
geschaad? Zo ja, hoe wordt dat beoordeeld? 

1 De Telegraaf, 15 september 2014
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Vraag 8
Welke contracten voor aanschaf van materieel ten behoeve van de nationale 
politie lopen op korte termijn af? 

Vraag 9
Welke maatregelen neemt u om ervoor te zorgen dat de aanschaf van 
materieel geschiedt conform de daarvoor geldende regels, gelet op uw 
verantwoordelijkheid voor het beheer van de nationale politie?
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